
Zápis z jednání Komise dopravy Rady MČ Praha 22 
konané dne 20. 02. 2023 

 

Místo konání:                 Úřad městské části Prahy 22, Nové náměstí 1250, Praha 22 
                                           zasedací místnost 3. patro 
 
Zahájení jednání:           17:00 hod. 

Ukončení jednání:          18:15 hod. 

Přítomni:                           J. Konopásek, V. Urban, P. Jašek, J. Vorlíček, D. Smutek, P. Procházka,  

                                            P. Nickmann, J. Goliáš, R. Penížek                                             

Omluveni:                        - 

Hosté:                               J. Hás, L. Janigová, P. Smolka, V. Korcová 

 

Jsou přítomni všichni členové  a komise je usnášeníschopná. 

1. Zahájení jednání a schválení programu 

Jednání zahájil předseda komise pan Konopásek (dále jen předseda) přivítáním a představením členů 

a hostů komise dopravy. 

Návrh programu: 

1. Zahájení zasedání a schválení programu 
2. Stanovení cílů komise dopravy 
3. Příprava a informace o krátkodobých a střednědobých projektech 
4. Cyklistika na Praze 22 
5. Informace o probíhajících projektech (Horácká stezka, Hostivařská spojka) 
6. Diskuse nad projektem „pěšky do školy“, bezpečnost v ranní špičce v okolí škol 
7. Parkoviště v okolí železniční stanice Nádraží Uhříněves 
8. Různé 
 

Vzhledem k pozvaným hostům z Odboru realizace staveb (ORS), je přistoupeno k přednostnímu 

projednání bodu č. 4 a bodu č. 5. 

Odsouhlaseno všemi členy. 

 

Bod 4. Cyklistika na Praze 22 

a) Cyklostezka Uhříněves - Dolní Měcholupy  
- v roce 2020 proběhlo výběrové řízení 
- 2021 dána objednávka pro společnost Fincom 
- V tuto chvíli se projektuje a je podána žádost o stavební povolení 
- Došlo k rozhodnutí, že stav povolení se bude podávat na Praze 15 (požadavky na doplnění  
  dokumentace – je doplněno a podání na začátku února 2023) 



- Výběr zhotovitele předpokládán cca duben až květen  2023 
 

b) Cesta pro pěší Hájek – Královice 
- Bude doprojektováno v nejbližších dnech a následně bude započato výběrové řízení 
- Královice, Hájek – memorandum – chráněné území kolem Markéty, památkáři 
- Ze záměru cyklostezky v části trasy ustoupeno, následně cesta pro pěší (nebude značená   
   cyklostezka)   
- Spolupráce s odborem životního prostředí Ing. Kučerovou, která vyjednala dotace 
 

c) Cyklostezka Uhříněves – Běchovice 
- Směr Běchovice 
- 2021 zahájeno společné řízení, které je teď pozastaveno. Důvodem jsou přístupové trasy k polím – 
je třeba vyřešit majetkoprávní vztahy 
- další překážka je údajně kolize s potrubím plynu 
 
d) Cyklostezka Uhříněves – Pitkovičky 
- Projektant Sainer – problémy s komunikací – komunikace probíhala sporadicky a složitě 
   V lednu 2023 ukončena smluvně spolupráce. 
- V tuto chvíli fa Princom – připravována cenová kalkulace, která je objednána – převzali podklady –    
   na PD se pracuje 
- souvisí s Projektem chodníků K Dálnici (návrh rozdělení akce) 
 

e) Cyklostezka Pitkovice – Benice 
- Předělávalo se kvůli výstavbě Polyfunkčního domu Pitkovice, z uvedených důvodů prozatím 
pozastaveno 
 
DOTAZY: 

- D: Finanční spoluúčast MČ na cyklostezce Uhříněves – Dolní Měcholupy:  

O:  jedná se o dotační titul, který je v běhu 

                  
- D: Jakého charakteru budou cyklostezky (beton, asfalt, mlatová cesta):  

O: konzultuje se toto dle místa trasy cyklostezky; je otevřené; 
 

- D: Lávka Uhříněves – Semanského:  
O:  jednosměrná, předělat šíři chodníků v Semanského; Projekt obousměrný provoz cyklistů 
je pozastaveno. Původně mělo vést až k Nadýmači (jsou zde komplikovaná místa) 
 

- D: Mobiliář pro cyklisty:   

O: řeší OSM; zatím nebylo řešeno 

Ú: do následujícího konání KD zajistit informace z OSM (VOD) 

 

Bod 5. Informace o probíhajících projektech (Horácká stezka, Hostivařská spojka) 
Horácká stezka 

-  Fr. Diviše a K Dálnici – propojení 
- Modrá trasa – jde ve stopě územního plánu (ORS předložil plán Horácké stezky) 
- Zadán biologický průzkum – vyhodnocený bude koncem března 2023 
- Schválený návrh smlouvy a čeká se s podpisem 



- Čeká se na změnu územního plánu 
- MHD – zvážit, zda tu nebudou připraveny zastávky MHD – může se otevřít jednání s ROPIDEM 
(možná je to zatím brzo, když se čeká na změnu územního plánu) – konzultace s panem Goliášem, 
využít jeho vazby a kontakt na ROPID 
 

Hostivařská spojka 

- Odbor realizace staveb má minimum informací o této akci 
- Veškeré informace jsou staršího data – cca 2 roky  
- Praha 15 – probírána koordinace a spolupráce;  
- MČ chce, aby byla dřív než 511, ale navazuje to na 511.  
- Křížení cyklostezky – bude 511 pravděpodobně podjíždět 
- Investor je MHMP 
Ú: zajistit do dalšího konání KD nějaké další informace (VOD) 
 

V 17:58 hod odchází p. Smolka a paní Korcová. 

 

Návrat k původnímu programu komise. 

Bod 2. Stanovení cílů komise dopravy 
- projednávat nové projekty a posouvat věci dopředu 

- vrátit se ke starým projektům, které byly odloženy a tyto znovu prosazovat 

- komisi svolávat 1x za 2 až 3 měsíce 

- další komise 24. 04. 2023 

- druhá lávka přes komunikaci Ke Kříži  

Ú: zajistit bližší informace pro KD na další zasedání (VOD) 

 

Bod 3. Příprava a informace o krátkodobých a střednědobých projektů 
- odlehčit dopravě v Uhříněvsi podpůrnými programy….např. „Pěšky do školy“ apod. 
- krátkodobé: soustředit se na dokončení cyklostezek a pěších stezek v okolí UH, PIT a Hájku 
- dokončení P+R u nádraží UH 
- dlouhodobé: 511, Horácká stezka, Hostivařská spojka 
 

Bod 6. Diskuse nad projektem „pěšky do školy“, bezpečnost v ranní špičce v okolí škol 
Pěšky do školy 
- V UH to tu bylo cca 18 let zpět 
- Peskydoskoly.cz 
- Je to určené i pro školy; motivace pro děti; pokus změnit myšlení lidí – rodičů i dětí 
Ú: ve spolupráci s odborem školství a jednotlivými školami připravit projekt na osvětu, 
zainteresovanost škol, atraktivitu pro děti a rodiče (soutěže apod.) – zajistí VOD 
 

Bod 7. Parkoviště v okolí železniční stanice Nádraží Uhříněves 
- v případě parkování u nádraží ze strany komunikace Františka Diviše - řeší se výkupy pozemků, až    
  bude vykoupeno bude P+R; zatím jen vyštěrkováno – investice MHMP 
 



D: parkoviště u Normy u nádraží  
O: nic se tam neděje – železnice toto nechtěla 
 

Bod 8. Různé 
p. Nikmann návrh spolupráce: 

- navrhl spolupráci při přenosu informací o realizaci cyklostezek (cyklogenerel) z MHMP na 

Uhříněves; může kontakty obnovit, aby byly informace, co se děje kolem Uhříněvsi  

O: ano, aktivita vítána, vše koordinovat se sl. Janigovou;  

- články do Uhříněveského zpravodaje, které připraví p. Nickmann 

O: souhlas s medializací práce KD (rozsah, témata vždy zadat do redakční rady – Ivan Vágner) 

 
Předseda poděkoval všem přítomným za účast a v 18:15 hodin ukončil zasedání komise. 
 
 
Zapsal/la: 
tajemnice komise: A. Sehnalová   
 
Ověřil/la:  
předseda komise: Konopásek 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


